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Přítomno 6 občanů, 

7 zastupitelů obce 

 

 

Starosta obce zahájil v 18:00 hodin veřejné zasedání, přivítal občany a seznámil je s 

programem: 

1) Kontrola usnesení č. 3/2020 ze dne 20. 5. 2020 

2) Přijetí dotace z fondu VPS-228-2-2020 MF ČR v plné výši 90 % uznatelných nákladů 
3) Řád veřejného pohřebiště obce Rynholec 
4) Vzor nájemní smlouvy na hrobové místo 
5) Navýšení rozpočtu komunikace U Čističky 
6) Osazení 9 ks lamp VO U Čističky 
7) Rozpočtové opatření č. 3/2020 
8) Kontrola Tenis klub Rynholec 
9) Dotace Jezdecká stáj Lussy 
10) Různé 

 

Jako zapisovatele navrhuje p. Dvořáka a ověřovatele p. Roštínskou a p. Ledvinku. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují program veřejného zasedání č. 4/2020, zapisovatele a 

ověřovatele. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

 

 

1) Kontrola usnesení č. 3/2020 ze dne 20. 5. 2020 
 

P. Dvořák provedl kontrolu usnesení č. 3/2020 ze dne 20. 5. 2020 a konstatoval, že 

nebyly zjištěny žádné nedostatky nebo nesplněné úkoly. 

Vzato zastupiteli na vědomí 

Zápis z veřejného zasedání 
zastupitelstva obce Rynholec 

č.4/2020 
ze dne 1. 7. 2020 od 18:00 

v zasedací místnosti OÚ 
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2) Přijetí dotace z fondu VPS-228-2-2020 MF ČR v plné výši 90 % uznatelných nákladů 
 

Starosta obce seznámil občany se skutečností, že Ministerstvo financí ČR odsouhlasilo 

žádost obce Rynholec o dotaci z fondu VPS-228-2-2020 a poskytlo jí v plné výši 90 % 

uznatelných nákladů. Při stávající částce, která je vysoutěžená, se jedná o částku ve výši min. 

10.700.000 Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé přijímají dotaci MF ČR z fondu VPS-228-2-2020 v plné výši 90 % 

uznatelných nákladů na akci „Přístavba kuchyně a jídelny MŠ“. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

V souvislosti s administrací této dotace starosta obce požádal firmu Grantex s.r.o. která 

zajišťovala i výběrové řízení na dodavatele stavby jídelny a kuchyně MŠ, o její zajištění i 

v průběhu doby udržitelnosti – tedy 5 let. Jedná se o jednorázovou částku ve výši 30.000 Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují firmu Grantex s.r.o. IČ: 29147832 na zpracování 

vyúčtování a administraci dotace MF z fondu VPS-228-2-2020 po celou dobu udržitelnosti (5 

let) za částku 30.000 Kč. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

3) Řád veřejného pohřebiště obce Rynholec 
 

Starosta obce informoval přítomné s okolnostmi ohledně nutnosti schválení nového 

řádu veřejného pohřebiště kvůli novému zákonu o pohřebnictví. Dále vysvětlil některé 

podrobnosti v tomto řádu. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují nový „Řád pro pohřebiště v Rynholci“ vydaný v souladu 

s ustanovením § 19 zákona č. 256/2001 Sb. o pohřebnictví. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

4) Vzor nájemní smlouvy na hrobové místo 
 

Starosta obce v návaznosti na řád veřejného pohřebiště obce Rynholec seznámil občany 

s novým vzorem smlouvy o nájmu hrobového místa. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují vzor Smlouvy o nájmu hrobového místa. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
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5) Navýšení rozpočtu komunikace U Čističky 
 

Starosta obce seznámil přítomné s navýšením rozpočtu komunikace U Čističky. Původní 

projekt řešil pouze komunikaci.  Z důvodu v té době neexistujících parcel projekt neobsahoval 

vjezdy na pozemky, dále byly nad rámec projektu provedeny odvodňovací drenáže v celé 

délce, pokládka chrániček pro datové sítě a sítě VO, přidány 2 lampy VO a provedeny další 

práce neuvedené v projektu. Celkově se jedná o navýšení ceny o 547.260,70 Kč bez DPH. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují navýšení rozpočtu komunikace U Čističky o 547.260,70 

Kč bez DPH. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

6) Osazení 9 ks lamp VO U Čističky 
 

Starosta obce seznámil zastupitele i přítomné občany s dokončením instalace 9 ks lamp 

veřejného osvětlení v ulici U Čističky za částku 158.510 Kč bez DPH. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí 

 

7) Rozpočtové opatření č. 3/2020 
 

P. Drábek seznámil přítomné s obsahem rozpočtového opatření č. 3/2020. 

 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

8) Kontrola Tenis klub Rynholec 
 

P. Roštínská seznámila přítomné s výsledky kontroly dodržování nájemní smlouvy Tenis 

klubu Rynholec, která proběhla 23. 6. 2020. Kontrolní výbor konstatoval porušení nájemní 

smlouvy v článku 2 odst. 2. nájemní smlouvy. Tenis klub Rynholec neodváděl v průběhu roku 

do rozpočtu obce částky za pronájem kurtů třetím osobám. Částku ve výši 4.700 za pronájem 

kurtů byla odvedena ze strany Tenis klubu Rynholec na účet obce až v prosinci 2019. 

Starosta obce doplnil, že p. Ing. Švůger požádal o navýšení dotace pro Tenis klub 

Rynholec o 4.736 Kč. Následně zaslal na účet obce částku 4.700 Kč jako odvod za pronájem 

kurtu. V nájemní smlouvě je jasně uvedeno, že odvody pronájmu mají být odváděny ke konci 

každého měsíce. 

Tenis klub Rynholec dále nedodržel podmínky smlouvy o poskytnutí dotace za rok 2019, 

protože p. Ing. Švůger sice předložil kopie účetních dokladů včas, nicméně tyto kopie byly 

z větší části nečitelné. Čitelné doklady předložil až s velkým zpožděním, takže lze konstatovat 

další porušení podmínek smlouvy o poskytnutí dotace. 

Vzhledem k uvedeným skutečnostem a účetním nesrovnalostem navrhuje starosta 

obce neposkytnout Tenis klubu Rynholec dotaci na rok 2020. Zároveň kvůli možnosti 

zachování činnosti klubu i v roce 2020 navrhuje informovat výbor Tenis klubu o této 
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skutečnosti a možnosti žádat zastupitele obce o proplácení jednotlivých akcí s tím, že při 

odsouhlasení budou akce vzápětí po jejich proběhnutí vyúčtovány. V případě, že tento postup 

bude v průběhu roku fungovat, není problém se v budoucnu vrátit ke standardní dotaci.  

P. Drábek doplnil, že kontrola vyúčtování dotace byla provedena až 13. 5. 2020, tedy 

s více jak tříměsíčním zpožděním. 

Starosta obce požádal zastupitele o hlasování, zda souhlasí s poskytnutím dotace na činnost 

pro Tenis klub Rynholec na rok 2020. 

Pro  –  proti  –  zdržel se 

1 (Smolka) – 4 – 2 (Dyntar, Prokeš) 

 

Usnesení: Zastupitelé obce neschvalují poskytnutí dotace pro Tenis klub Rynholec na činnost 

v roce 2020. 

 

Dále starosta obce vyzval zastupitele k hlasování o možnosti Tenis klubu Rynholec 

žádat v roce 2020 proplácení jednotlivých plánovaných akcí s tím, že po odsouhlasení a 

proběhnutí akce bude vzápětí vyúčtována. Každá další akce bude podmíněna vyúčtováním té 

předchozí. Tento postup je navrhován proto, aby byla umožněna činnost Tenis klubu Rynholec 

i přes opakované nedostatky ve vyúčtování předchozí dotace ze strany Ing. Švůgera. 

  

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují možnost postupného odsouhlasení, proplácení a 

vyúčtování jednotlivých akcí pro Tenis klub Rynholec. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

9) Dotace Jezdecká stáj Lussy 
 

Starosta obce seznámil přítomné se smlouvou o poskytnutí dotace na činnost pro 

Jezdeckou stáj Lussy. Návrh veřejnoprávní smlouvy byl řádně vyvěšen a výše dotace je 50.000 

Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na činnost 

v roce 2020 pro Jezdeckou stáj Lussy Rynholec ve výši 50.000 Kč. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

10) Různé 
 

- P. Dvořák seznámil zastupitele a veřejnost s výsledkem statického posudku lípy 
malolisté na křižovatce ulic Hornická – Na Lauře – Ke dvoru a návrhem na zabezpečení 
stromu kotevním systémem v ceně 39.900 Kč bez DPH. Strom má při správném šetření 
životnost v řádu desítek let a kotevní systém bude funkční po domu min. 20 – 25 let. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují zabezpečení lípy malolisté kotevním systémem dle 
cenové nabídky. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
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- Starosta obce seznámil přítomné s poděkováním občanům za pomoc v době nouzového 
stavu, které proběhlo 26. 6. v sokolovně. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 

- P. Dvořák seznámil zastupitele s dohodou mezi obcí Rynholec a p. J.Š. o bezplatné 
údržbě prostoru mezi pozemkem p.č. 906/5 a silnicí U Čističky ze strany p. J.Š. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 

- P. Dvořák přednesl návrh na instalaci kované mříže do místní kapličky v ceně cca 39.000 
Kč s DPH. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují instalaci kované mříže do místní kapličky dle 
předložené nabídky. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

- Starosta obce seznámil přítomné s průběhem plánování nové komunikace kolem p. 
M.Š. V souvislosti s vybudováním komunikace navrhl pronajmout p. J.Š. pozemek p.č. 
980/49 v k.ú. Rynholec o výměře 2712 m2, orná půda, za částku dle cenové mapy, tedy 
1 Kč / m2 a rok. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce souhlasí se záměrem pronajmout pozemek p.č. 980/49 v k.ú. 
Rynholec o výměře 2712 m2, orná půda, za částku 1 Kč / m2 a rok. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 
- Starosta obce seznámil přítomné občany s otevřením nového dětského hřiště u 

sokolovy. 
Vzato zastupiteli na vědomí 

 
- Starosta obce přednesl návrh smlouvy na pořízení dvoustupňové projektové 

dokumentace na přestavbu bývalé prodejny Coop, kterou obec zakoupila v loňském 
roce. Projektová dokumentace včetně vyřízení stavebního povolení by mělo být dle 
smlouvy dokončeno nejpozději do 31. 12. 2020. Cena projektu se odvíjí od velikosti 
zastavěného prostoru. 
  

Usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením smlouvy mezi Obcí Rynholec a Ing. 
Hrdličkou na zhotovení dvoustupňové dokumentace, včetně vyřízení stavebního 
povolení za částku 220.000 Kč. Termín dodání nejpozději do 31. 12. 2020. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 
- Starosta obce seznámil zastupitele se statickým posudkem na jírovce vedle prodejny 

Coop. Stromy byly ve znaleckém posudku označeny jako nebezpečné a bylo 
doporučeno jejich odstranění. Stromy jsou na pokraji své životnosti. Nejvíce poškozený 
strom navrhuje pokácet co nejdříve, ostatní dva navrhuje pokácet v době vegetačního 



Strana č. 6 zápisu z VZ č. 4/2020 
 

klidu. Likvidace nejvíce poškozeného stromu bude provedena místní jednotkou SDH 
Rynholec. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 

- P. Drábek seznámil přítomné s průběžným vyhodnocením čerpání dotace na činnost TJ 
Baník za rok 2020 a sdělil, že vzhledem k aktuálnímu stavu budou s největší 
pravděpodobností část dotace vracet. V souvislosti s tímto navrhl, aby za ušetřené 
peníze byla na fotbalovém hřišti vybudováno zastřešené sezení. V současné době je 
připravován projekt a počítána cenová nabídka. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 

- Ing. J.R. se zeptal, jestli budování ATS stanice probíhá podle plánovaného 
harmonogramu.  
Starosta odpověděl, že v současné době probíhá vše dle plánu a 31. 7. 2020 by mělo být 
dílo hotové. 

 
- P.an M.Š. vznesl dotaz, jestli by bylo možné nainstalovat na lampu veřejného osvětlení, 

která se nachází z boku jeho pozemku, zastínění, aby nedocházelo ke vnikání světla do 
jeho nemovitosti. 
Starosta přislíbil, že zjistí možnosti řešení. 

 
Vzhledem k vyčerpání programu veřejného zasedání a neexistenci dotazů ze strany 

zastupitelů a přítomných občanů starosta obce veřejné zasedání v 19:15 hodin ukončil. 
 

 
Ověřovatel:           Ověřovatel: 

 ________________      ______________ 

    Jana Roštínská       Zdeněk Ledvinka 

 

 

Starosta obce 

 

____________ 

Jaromír Dyntar 


